
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 3. september 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1088
Ministeren bedes redegøre for, hvorfor det alene er Københavns Fængsler og
ikke Kriminalforsorgen som helhed, der varetager transporten af indsatte jf.
Deloittes rapport ’Budgetanalyse af kriminalforsorgen’ (2012) side 34.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karsten Lauritzen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på karsten.lauritzen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand

1/1

Retsudvalget 2011-12
REU alm. del Spørgsmål 1088
Offentligt


